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1 Opening 
Rond de klok van 20:00 opent Wil Stilma, VZ-A62,  de vergadering. Er wordt een minuut 
stilte gehouden voor de amateurs die ons het laatste jaar ontvallen zijn (sk). 
 
2 Mededelingen 
Er wordt een voorstelrondje gedaan van de organisatie van de vergadering. Er is een 
afmelding ontvangen van A60, zie bijlage 1. 
 
3 Presentielijst 
De aanwezige afdelingen worden geïnventariseerd en de presentielijst wordt bijgewerkt. 
 
4 Vaststelling agenda 
VZ-HB wil de volgende punten aan de agenda toevoegen: 1) Afdracht van het HB, 2) EMC 
commissie, 3) DvdRA, 4) Status van afdelingen. Deze worden onder punt 7 toegevoegd. 
 
5 Verslag RB2022 
VZ-HB merkt op dat de datum en plaats in het verslag ontbreekt, verder zijn er geen 
opmerkingen. Verder geen opmerkingen, hierbij is het verslag van 2022 vastgesteld. 
 
6 Behandeling agendapunten van afdelingen 
Verbetering verslaglegging Veron Administratie Systeem (VAS): 
VZ-A62 zegt dat we bij we geen bericht krijgen van leden die nieuw zijn voor onze 
afdeling (door verhuizing) of van leden die het lidmaatschap hebben opgezegd. Sommige 
afdelingen krijgen deze informatie wel. De VZ-A62 gaat bij het Centraal Bureau navragen 
wat de reden kan zijn dat we de bovenstaande informatie niet krijgen. 
Electron in PDF formaat: 
Er is behoefte om bij het verschijnen van Electron deze ook in PDF formaat te ontvangen. 
Enkele afdelingen zeggen het november nummer in PDF formaat te hebben ontvangen. 
Leden in buitenland en gehandicapte leden krijgen de Electron in PDF formaat 
toegestuurd. Om te voorkomen dat de Electron niet door niet-leden kan worden 
gedownload, wordt de PDF-versie niet op de site gezet. 
VERON nieuwsbrief in PDF formaat: 
Sinds enige tijd krijgen we de VERON nieuwsbrief niet meer toegestuurd. De oorzaak ligt 
bij het onvoldoende hebben van vrijwilligers bij de ICT commissie. Deze commissie heeft 
de capaciteit hard nodig om de website te onderhouden, er is momenteel geen tijd om 
een nieuwsbrief te maken. 
Archief van nieuwsbrieven: 
De vraag is of er een archief van nieuwsbrieven op de website beschikbaar kan komen. 
VZ-HB zal dit navragen. 
Afbakenen verantwoordelijkheden VERON/VRZA/DARU/derden: 



We hebben vaak te maken met leden van andere verenigingen/clubs. In hoeverre laat je 
die leden gebruik maken van de faciliteiten van de VERON zoals bijvoorbeeld het QSL 
bureau. De kosten van het QSL bureau worden gedragen door de VERON en VRZA en 
faciliteert daarom alleen aan leden van deze verenigingen. Vaak zijn leden van andere 
clubs ook lid van de VERON of VRZA en maken gebruik van de faciliteiten vanwege hun 
lidmaatschap. In de praktijk is er daarom geen groot probleem. 
Cursus WordPress: 
In het verleden is er een cursus WordPress gegeven. Inmiddels is er behoeft aan 
herhaling van de cursus. Er is wel een online cursus maar men heeft toch de behoeft aan 
een live cursus. De cursusleider die de cursus de vorige keer gaf is niet meer 
beschikbaar. VZ-A62 gaf aan veel kennis te hebben van WordPress. Hij gaat kijken of hij 
een cursus op kan zetten. VZ-HB gaat kijken of er nog info/materiaal is van de vorige 
cursus. 
Cursus MS-Office: 
Er is behoeft aan een cursus MS-Office, met name WORD, EXCEL en POWERPOINT. VZ-
A62 heeft in het verleden ook wel cursussen gegeven en gaat kijken wat hij hier in kan 
betekenen. 
Cursus boekhouden: 
Op de vraag of er behoeft is aan een cursus boekhouden wordt verdeeld gereageerd. Het 
onderwerp heeft te weinig relatie met het zendamateurisme, vaak hebben de afdelingen 
zelf de benodigde kennis vergaard om de benodigde financiële taken uit te voeren en is 
er niet behoeft aan een cursus. 
VZ-HB geeft aan dat er vanuit het HB wel de behoeft is om via een vast template te 
werken om zo de gegevens door de afdelingen eenduidig aan te leveren. Dit is een keer 
als voorstel op een VR ingebracht en verworpen. 
Toekomst Noordelijke beker jacht: 
De Noordelijke bekerjacht is een vossenjacht die tijdens de hemelvaart in het noorden 
wordt gehouden. In de loop der jaren is het animo voor wat betreft het organiseren en 
deelnemen sterk afgenomen. Men wil tegenwoordig het hemelvaartweekend op andere 
manier invulling geven. Het idee is om de huidig bekerjacht in de huidige vorm niet meer 
voort te zetten. Er zou een nieuw concept kunnen worden bedacht op een ander moment 
en met een andere naam. Er zijn op diverse plekken in het land nieuwe initiatieven voor 
wat betreft vossenjachten. Vossenjachten zijn een mooi middel om mensen met de 
hobby in aanraking te laten komen. De vossenjacht commissie ondersteunt op diverse 
plekken in het land met het faciliteren van vossenjachten.  
Cursus zendamateur: 
Er worden door diverse cursussen zendamateur gegeven. Deze cursussen worden soms 
gegeven vanuit een afdeling van de VERON of VRZA maar ook door andere clubs. Het is 
niet altijd even duidelijk wanneer er wel/niet en waar een cursus gegeven wordt. Voorstel 
is om tussen de afdelingen deze info te delen zodat geïnteresseerden doorverwezen 
kunnen worden. 
 
7 Behandeling agendapunten van HB 
VZ-HB uit een waardering voor de manier waarop dit overleg op de website is 
aangekondigd. 
VR 2024: 
Op 20 april 2024 wordt de 80e VR gehouden. VZ-HB nodigt de afdelingen uit om na te 
denken over de toekomst van de vereniging en eventueel voorstellen in te dienen m.b.t. 
het te voeren beleid. Het is ook zaak om stukken voor de VR tijdig aan te leveren.  
Er zijn afdelingen die de VR wel bezoeken maar geen terugkoppeling geven aan de leden. 
Het is belangrijk dit wel te doen. 
De locatie waar de afgelopen jaren de VR is gehouden is niet meer beschikbaar. Het HB 
richt zich nu op een locatie in Hoevelaken, dit is ook meer centraal gelegen. 



VERON vlaggen: 
Er zijn VERON vlaggen in 3 afmetingen, klein-middel-groot, beschikbaar voor afdelingen. 
In bijlage 2 staat welke afdelingen er interesse hebben in welke vlaggen.  
Op de vlaggen staat alleen het logo van de VERON maar niet wat het inhoud. Misschien 
kan er korte tekst bij waarin de relatie met onze hobby duidelijk wordt. Misschien kunnen 
we ook fietsvlaggen laten maken, die kunnen worden gebruikt bij vossenjachten en 
andere activiteiten. VZ-HB neemt de opmerkingen mee. 
Beleidsplan 2025: 
Er is een SWOT analyse gehouden, de resultaten zijn verwerkt in een beleidsplan 2025. 
VZ-HB heeft het idee dat er, ondanks de inspanning, door de afdelingen niet veel met 
beleidsplan gedaan wordt. Hij benadrukt om er nog een keer door heen te gaan om te 
kijken of er zaken ontbreken. 
Reactie uit de zaal: Het beleidsplan is te uitgebreid en schrikt mensen af om het te lezen. 
Door niet essentiële zaken te schrappen zou het document beter leesbaar zijn. VZ-HB 
neemt dit mee. 
Afdracht HB: 
Het HB overweegt de afdracht naar de afdelingen verhogen. 
EMC Commissie: 
De EMC commissie wil weer een cursus EMC geven, minimale deelname is 8. Het doel is 
dat er lokaal bij de afdelingen kennis over EMC is zodat de afdelingen bij storingen beter 
kunnen ondersteunen.  
DvdRA: 
Er moet worden gezocht naar een nieuwe locatie voor de DvdRA. Het is moeilijk een 
centrale plek in het land te vinden met de benodigde ruimten. Het huidige concept 
vereist een minimale oppervlakte voor standruimten en zalen voor het geven van 
lezingen, morse wedstrijden. Er wordt ook gedacht over een ander concept zoals 
bijvoorbeeld een combinatie met het VPK. 
Spelden voor bestuursleden: 
VZ HB geeft aan dat er voor nieuwe leden van afdelingsbesturen speldjes kunnen worden 
besteld. 
Status afdelingen: 
Er zijn in het algemeen afdelingen die op een minimaal aantal bestuursleden draaien 
omdat er niet genoeg bestuursleden te vinden zijn om een voltallig bestuur te vormen. 
Soms is men genoodzaakt om een afdeling op te heffen omdat er geen bestuur meer is. 
Het HB maakt zich hier zorgen over en wil graag weten of dit onder de aanwezigen ook 
leeft. Bij de aanwezige afdelingen zijn er wel bij die op een minimum draaien, op dit 
moment is er nog geen sprake van opheffen. 
IARU Regio 1 conferentie: 
De IARU Region 1 conferentie is 1 t/m 4 november j.l. gehouden in Zlatibor, Servïe. De 
VERON was vertegenwoordigd door 4 afgevaardigden.  Er zijn veel voorstellen behandeld, 
er is veel kennis van andere verenigingen opgedaan en is een goed beeld gevormd wat er 
onder andere verenigingen leeft. 
 
8 Organisatie Regionale bijeenkomst 2024 
Op de bijeenkomst bood A19 Groningen aan om de regionale bijeenkomst in 2024 te 
organiseren, deze zou de volgende op de lijst zijn die in het verleden is gemaakt. Na de 
bijeenkomst is de lijst geraadpleegd, hierop blijkt A63 Friese Wouden de volgende op de 
lijst te zijn. De lijst is als bijlage 3 toegevoegd. 
 
9 Rondvraag 
A19 geeft aan dat de afdeling niet altijd bericht krijgt als er een lid overleden is. De 
oorzaak is veelal dat dit door de familie niet gelijk aan het CB wordt doorgegeven maar 
pas als men de rekening krijgt voor het lidmaatschap. 



Er komt een vraag over de toekomst van de 70cm band.  
De druk voor het gebruik van de 70cm band wordt steeds groter. Het is daarom zaak om 
meer activiteiten op de 70cm band te ontplooien. 
 
10 Sluiting 
VZ-A62 sluit rond 22:00 te vergadering en bedankt de aanwezigen voor de inbreng. 
 
  



Bijlagen 
 
Bijlage 1 Bijlage van afdeling A60 Hunsingo 
 
Ter attentie van voorzitter/secretaris van de VERON Regiobijeenkomst d.d. 6 nov 2023 te 
Sneek 
1. Afmelding afdeling Hunsingo A60 voor deze bijeenkomst 
Ons afdelingsbestuur is enigszins onthand geraakt doordat er op de jaarvergadering geen 
opvolging ter completering van het bestuur mogelijk bleek. Een herschikking van de 
posten was nodig; per saldo bleek bij resterende bestuursleden én leden weinig animo 
tot deelname aan “meer verenigingstechnische zaken zoals VR en RB”. 
2. Afdeling Hunsingo dankt afdeling Friese Meren dat zij deze bijeenkomst 
organiseert  
Hoewel bij afwezigheid bij de RB ’22 kennelijk aangewezen vond en vindt Hunsingo dat 
zij ten onrechte bovenaan de lijst van organiserende afdelingen was geplaatst, immers zij 
had voor een eerdere bijeenkomst deze taak al ten uitvoer gebracht. Weliswaar op een 
door Corona veroorzaakte alternatieve digitale vorm, een vorm die zelfs aanleiding is 
geweest tot een suggestie de bijeenkomsten vaker op een dergelijke manier te 
organiseren. Door enige onhandige communicatie en het feit dat A62 direct geen 
bemensing kon leveren is met enig gepalaver tot huidige uitvoering gekomen. 
3. Notulen vorige bijeenkomst  
Problematiek bestuursbezetting; opkomst leden; presentaties; sterkte-zwakte 
analyse(s); afdelingsbladen. Allemaal zeer herkenbaar en lijkt p.m. post te kunnen 
worden.  
4. Digitale inbreng A60 
-Voor het eerste ervoer onze afdeling nu de onmogelijkheid voor bestuursopvolging. 
Ruggespraak met omliggende afdelingen laat zien dat nu of in de naaste toekomst dit 
een knelpunt zal worden. Steeds sterker wordt de vergrijzing en zekere desinteresse 
merkbaar. Al te vaak zijn bestuurscolleges al jaren in functie, daarmee wordt de urgentie 
voor de leden om een bestuursfunctie te vervullen ook minder gevoeld. Bovendien lijkt er 
steeds slechts een kleine leden-subgroep te zijn die iets voelt voor een wat “officiële” 
taak. Met veel moeite heeft onze afdeling op de valreep enkele leden gevonden die als 
praktisch uitvoerende delegatie de honneurs op de afdelingsavonden wil waarnemen. 
Daarmee wordt de gevoelde belasting onder het bestuur beter gedeeld. Maar nog steeds 
is er geen secretaris en is voorzitter waarnemend manusje van (zo goed als) alles. 
Hoelang nog? 
-De leden balanceerden lang rond opheffing-doorstart. Common sense was wel dat 
opheffing een definitief einde van de “lokale sfeer” zou betekenen. Per saldo kon men 
zich vinden in een andere invulling: minder “formeel”, meer een “soos”. Een belangrijke 
factor bleek toch het wintervervoer op het platteland. Nog grotere afstanden leiden tot 
niets. Dan toch maar dichtbij. 
-Met meer soos koos men ook voor minder externe presentaties. Dié organiseren strandt 
overigens ook vaak op “de oudere spreker” en de grote afstand c.q. reis- en verblijfstijd. 
Plus de eventuele reële kosten die al snel zwaar drukken op de krappe financiën.  
-Het blijft bijzonder dat onze kleine afdeling zich al decennialang kan verheugen op een 
relatief hoge ledenopkomst die vaak gunstig afsteekt bij grotere afdelingen. Het concept 
klein loont kennelijk, zeker in de periferie. 
-Sterkte/zwakte analyse. Ons bestuur heeft zich –zeker steeds naar aanloop van de 
jaarvergaderingen- met een dergelijke zelfstudie bemoeit. Ze heeft zelfs een aantal 
schriftelijke enquêtes onder de leden uitgevoerd. Een permanente thermometer waren de 
afdelingsavonden zelf. We konden elkaar wel een 7 1/2 geven; we hebben nooit 
succesvol de resterende 2 1/2 punten kunnen ophalen. De “pool” waaruit gevist kon 
worden bleef wel, maar “men” zag die kennelijk persoonlijk steeds verder opgedroogd. 



-Afdelingsbladen. Prima dat die te vinden zijn op de VERON website. Onze redacteur 
houdt zich zo goed op de hoogte wat er in den lande verschijnt. Enige frictie met Electron 
bestaat. Gepast leentjebuur lijkt het devies. Jammer blijft dat zowel voor lokale redacties 
als die van Electron er toch permanent een strijd met/om schrijvers lijkt te moeten 
worden gevoerd. Jammer dat er (te) veel andere clubbladen zijn, velen maken de 
spoeling dun. Nog steeds allerlei (historische) sentimenten. 
Electron. Onder onze/de leden blijkt enige ongerustheid over de inhoud van het blad. Net 
als vroeger is de klacht te veel verslaggeving en te weinig techniek. En geen goede 
balans. Als voorbeeld kan het novembernummer dienen. Te veel fotomateriaal. Verkeerde 
formaten resp. slecht/onleesbaar. Boekreclame en (privé) klachtenrubriek. Waarom maar 
liefst 9 pagina’s BC611 (leuk ding, dat wel) met te veel redundantie. Wie is toch die 
eindredactie. We zijn Nieuwsgierig naar Aagje. 
-Een panacee voor het werven van meer jonge leden is nog steeds niet gevonden. Het is 
ook de vraag of jonge nieuwe leden een positieve bijdrage aan de robuuste bestaande 
opvatting van het radioamateurisme kunnen geven. Hoe kan nieuwe technologie 
inpasbaar zijn? In het algemeen: voor alle leden dient de gemeenschappelijke 
belangstelling toch in de E en R gevonden te worden? 
-Het onderzoek van de EMC Cie met als hoogtepunt de uitkomsten van het 
(promotie)onderzoek van Koos Fockens PAoKDF laat overduidelijk zien hoe ook de 
amateur al lijdt (en meer zal gaan lijden) onder de optelsom van steeds meer 
storingsbronnen. Is er vooral in (min of meer) stedelijke omgeving nog wel plaats voor 
de (ouderwetse) radiocommunicatie amateur? Wat kan een amateurvereniging nog 
betekenen? De conclusies van Koos’ onderzoek zijn evident; met deze als basis kunnen 
en moeten de verenigingen zich sterk maken zeker ook richting RDI. Stellingen 8,9 en 10 
geven een aardige samenvatting. 
-Niet alleen MMN is in toenemende mate hinderlijk, ook het misbruik van amateurbanden 
door duistere diensten laat internationale spanningen horen. Extra attentie daarom voor 
de IARUMS en de Veron liaison in deze Ruud Ivens. Geef misbruik door! Gebruik de KiWi-
SDR posten. 
-Plaats van RB. De organisator heeft – geheel vanuit zijn positie – gekozen voor een 
locatie dichtbij. Voor de meeste deelnemende afdelingen is Sneek echter wel verre van 
centraal. De afgevaardigden maken ieder hun eigen overweging voor de reis. Voor 
Hunsingo was het, naast beschikbaarheid, ook een te grote afstand. De reistijd is wel wat 
fors. 
 
Allen een goede vergadering gewenst! 
Namens afdeling Hunsingo, 
73 de Dick PA2DTA NL671 
 
Bijlage 2 Interessepeiling voor VERON vlaggen. 
 
Afdeling Klein Middel Groot 
A11 Drenthe 1   
A19 Groningen 1  1 
A30 Eemsmond 1  1 
A32 Meppel  1  
A49 Zwolle  1  
A62 Friese Meren  1  
A63 Friese Wouden 1  1 
Vossenjacht Commissie  1  

 
 
 



Bijlage 3 Mail van A67 met rooster van organisatie RB regio noord. 
 
Assen ligt centraal tussen de noordelijke regio afdelingen, voorstel is om daar de 
faciliteiten te organiseren. Per toerbeurt zal een afdeling een voorzitter en een notulist 
regelen. In 2019 heeft A32 de regio bijeenkomst voorzien van een voorzitter en een 
notulist. Toen werd A60 voorgedragen om de RB in 2020 te voorzien van een voorzitter 
en een notulist. Helaas gooide Corona roet in het eten, waardoor er in 2020 en 2021 
geen RB werd gehouden. Gelukkig kunnen we nu weer de draad oppakken. 
Voorstel rooster van optreden regionale Bijeenkomsten. 
2023 A60 
2024 A62 
2025 A63 
2026 A11 
2027 A14 
2028 A19 
2029 A26 
2030 A30 
2031 A49 
2032 A67 
2033 A32 
Indien een afdeling problemen heeft met de organisatie, kan in overleg met de volgende 
afdeling op het lijstje ruilen, en doorschuiven naar het volgende jaar. 
 
 


